Title (en)
FIBRE REINFORCED CERAMICS.

Title (de)
FASERVERSTARKTE KERAMIKWERKSTOFFE.

Title (fr)
MATERIAU CERAMIQUE RENFORCE A L'AIDE DE FIBRES.

Publication
EP 0217902 A1 19870415 (EN)

Application
EP 86902441 A 19860402

Priority
GB 8508573 A 19850402

Abstract (en)
[origin: WO8605774A1] A method for manufacturing a fibre reinforced ceramic material which comprises forming a preform (11) of ceramic fibres,
placing the preform in a porous mould (12, 13) and applying a ceramic slip (14) to the preform in the mould. The slip material (14) is then caused
to impregnate the preform (11) by applying a pressure differential thus forming an impregnated preform (15). This is then removed from the mould
(12, 13), the slip liquid is driven off and the preform is heat treated. The ceramic fibres and the slip material may include alumina, kaowool, silicon
carbide, silicon nitride and/or zirconia.

Abstract (fr)
Procédé de fabrication d'un matériau céramique renforcé par des fibres qui consiste a former une préforme (11) de fibres céramiques, a placer la

préforme dans un moule poreux (12, 13) et a appliquer a celle-ci une pate de céramique (14) dans le moule. On laisse ensuite la pate de céramique

(14) imprégner la préforme (11) en appliquant un différentiel de pression de maniere a obtenir une préforme imprégnée (15). Cette derniéere est
ensuite retirée du moule (12, 13), le liquide de la pate est extrait et la préforme est thermo-traitée. Les fibres céramiques et la pate peuvent contenir
de I'alumine, de la laine de kao, du carbure de silicium, du nitrure de silicium et/ou de la zircone.
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